Attention: Beneficiary.    
I write to inform you that we have transferred to you part of your payment the sum of US$5000 dollar via our Western union office, as we have been given the mandate to transfer your total funds the sum of US$2.5 Million US dollars. 
You can track your money on-line by yourself through our website here www.westernunion.com you will find out that your money is available to pick up by receiver, use our staff name and MTCN Number bellow to track your transfer on-line. 

First Sender Name: EMMANUEL
Second Sender: NWAWUOE
MTCN: 1690540650 

Once you pick it let us know to process another transfer to you to enable us finish sending all your money according to the federal ministry of finance instruction. Await for your urgent response for your more transfer. 
Best Regards,
Dr. Michael Albert
Foreign operation manager
Ministry of finance payment officer
Dakar Senegal.
Tell +221,771 745 090
westernunionse@voila.fr
westernunionmoniestransfer@yahoo.fr
Achtung: Begünstigter.
Ich schreibe, um Ihnen mitzuteilen, dass wir auf Sie übertragen Teil Ihrer Zahlung der Summe von US $ 5000 Dollar über unsere Western Union Büro, wie wir wurden, das Mandat zu Ihrem gesamten Gelder zu transferieren die Summe von US $ 2,5 Millionen US-Dollar angegeben. 
Sie können Ihr Geld on-line durch selbst aufspüren über unsere Website hier www.westernunion.com finden Sie heraus, dass Sie Ihr Geld zur Verfügung zu holen durch den Empfänger ist, verwenden unsere Mitarbeiter Namen und MTCN Anzahl brüllen, um Ihren Transfer on-line zu verfolgen.

Erste Sender Name: EMMANUEL
Zweiter Sender: NWAWUOE
MTCN: 1690540650

Sobald Sie holen sie uns ein anderes übertragen Sie verarbeiten, um uns fertig Senden Sie Ihr ganzes Geld nach dem Bundesministerium der Finanzen Anweisung. Warten auf Ihre dringende Antwort für Ihre weitere Übertragung. 
Mit freundlichen Grüßen,
Dr. Michael Albert
Foreign Operation Manager
Finanzministerium Zahlung Offizier
Dakar Senegal.
Weiterempfehlen 221.771 745 090
westernunionse@voila.fr
westernunionmoniestransfer@yahoo.fr
